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OR-RM.0002.13.7.2020 

Protokół Nr XXXIII/20 

z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 23 grudnia 2020 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski   -  I Z-ca Burmistrza Koronowa, 

Pan Piotr Kazimierski   - II Z – ca Burmistrza koronowa 

Pani Alicja Tymek    - Skarbnik Gminy, 

Aleksandra Szews     - Sekretarz Gminy     

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie. 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

Obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała zebranych, że 

obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

W związku z trwającą pandemią koronawirusa przewodnicząca obrad zaapelowała do 

radnych o zachowanie szczególnych środków ostrożności podczas obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk 

stwierdziła prawomocność obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 18 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat.  

Na obrady sesji przybył radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 17 radnych. 

Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Witam serdecznie: 
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1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego, Zastępcę Burmistrza 

Koronowa Pana Piotra Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek, 

Sekretarz Gminy Panią Aleksandrę Szews oraz pracowników urzędu.  

3. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo oglądających transmisję obrad sesji.  

 

4. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

trzeciego porządku obrad sesji do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Na wniosek Burmistrza 

Koronowa z dnia 14 grudnia 2020 r. wprowadzam do porządku obrad dzisiejszej sesji punkt 

18a:  Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych miejsc pracy 

związanych z nową inwestycją. 

Na wniosek Burmistrza Koronowa z dnia 14 grudnia 2020 r. wprowadzam do przodku 

obrad dzisiejszej sesji punkt 18b: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji 

publicznego transportu drogowego na terenie Gminy Koronowo. 

Jako punkt 18c: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat 

dodatkowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze 

użyteczności publicznej, dla której organizatorem jest Gmina Koronowo. 

Jako punkt 18d: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 475/20 położonej 

w Koronowie. 

Jako punkt 18e: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

położonej w miejscowości Morzewiec, obręb Tryszczyn. 

Jako punkt 18f: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad sesji? 

Nie złożono wniosków o zmianę porządku obrad sesji. 
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Zatem porządek obrad sesji po zmianach wygląda następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad:  XXXII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy   Koronowo na rok 2020. 

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

a)  przedstawienie projektu uchwały, 

b)  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej w/w projektu 

uchwały, 

c)  odczytanie opinii komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczącej projektu uchwały, 

d)  dyskusja, 

e)  głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo 

na rok 2021. 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej w/w projektu uchwały, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Koronowo na 2021 rok, 

d) odczytanie opinii komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczącej projektu uchwały, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Koronowo. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad 

zabytkami Miasta i Gminy Koronowo na lata  2021 – 2024”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej i  Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. realizacji zadania własnego Gminy 

Koronowo, polegającego na bieżącej obsłudze Strefy Płatnego Parkowania 

w Koronowie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Koronowo na lata 2021 – 2026”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Miejskiej w Koronowie na rok 2021. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy 

finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok i zawarcia w tej sprawie umowy 

pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy 

finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok i zawarcia w tej sprawie umowy 

pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot 

wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Koronowo, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego. 

18a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych miejsc pracy 

związanych z nową inwestycją. 

18b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu 

drogowego na terenie Gminy Koronowo. 

18c.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej, 

dla której organizatorem jest Gmina Koronowo. 

18d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 475/20 położonej 
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w Koronowie. 

18e. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej 

w miejscowości Morzewiec, obręb Tryszczyn. 

18f. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Koronowo. 

19. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2021 rok. 

20. Zapytania, wnioski i informacje. 

21. Składanie interpelacji. 

22. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Koronowie za 2020 rok. 

23. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

24. Zamknięcie obrad XXXIII sesji. 

 

Na obrady sesji przybył radny Pan Olech Raddatz. Obecnych 18 radnych. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad  - Przechodzimy do punktu czwartego porządku obrad sesji: 

Przyjęcie protokołu z obrad: XXXII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

- Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej 

w Koronowie?  

Za- 18 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujące się – 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat.  

 

5.Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad  - Przystępujemy do punktu piątego  porządku obrad sesji, do 

sprawozdania Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania do 

sprawozdania? 
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Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodnicząca obrad  - Przystępujemy do punktu szóstego porządku obrad sesji, do 

informacji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

siódmego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 18 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat.  

 

Przewodnicząca obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale 

o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca obrad - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać 

głos w dyskusji? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  
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 Stwierdzam, że 17 głosami „za”, przy 0 głosach  „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17  głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/282/20  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  – Przystępujemy do punktu 

ósmego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? – 18 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta  - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 
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Przeprowadzono głosowanie.  

 

 Stwierdzam, że 17 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymujących się” Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17  głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/283/20  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 

rok 2020. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu dziewiątego porządku obrad sesji, 

do rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska. Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, 

ale o wprowadzenie poproszę Panią skarbnik Alicję Tymek. 

 

 

 

9 a. Przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek - Zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

i przepisami wykonawczymi przystąpiliśmy do opracowania projektu uchwały Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej dla Gminy Koronowo, dotyczącej lat 2021-2027. Stosowne 

dokumenty zostały przedłożone organowi stanowiącemu oraz przesłane do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, która to wypowiedziała się w kwestii sporządzenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. Ustosunkowała się do takich parametrów jak wysokość deficytu 

budżetowego, możliwość spłaty planowanego długu Gminy Koronowo. Na rok 2021 

przewidujemy deficyt w kwocie 16.460.000,00 zł, który zostanie sfinansowany poprzez 

emisję obligacji komunalnych i w tym miejscu chciałabym wyjaśnić jak robię to rokrocznie. 

Jest oczywiście kwota wyjściowa. Budżet zmienia się w ciągu roku, więc po rozliczeniu 2020 

roku zmiany na pewno w tym zakresie będą Państwu przedłożone i zaproponowane do 

akceptacji. Jeśli chodzi o wielkości, które zostały ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Dochody na 2021 rok szacujemy do osiągnięcia wysokości 109.700.000 zł. Jeśli chodzi o 

2021 rok oczywiście te wielkości są spójne z uchwałą budżetową. Dochody bieżące wyniosą 

104.035.381, 67 zł. Natomiast dochody majątkowe w kwocie 5.664.618, 33 zł. Tak właśnie 

planujemy je uzyskać. Te wielkości, które są zawarte w bloku 1 załącznika 1 Wieloletniej 

Prognozy Finansowej są przede wszystkim spójne z tym co otrzymaliśmy z budżetu 

państwa. Czyli w zakresie dotacji, w zakresie subwencji. Kwoty te są odgórnie naliczone i 

ustalone dla naszej gminy. Jeśli chodzi o kwoty podatków lokalnych i opłat lokalnych zostały 

uwzględnione tak jak to zawarliśmy w załączniku 3 Wieloletniej Prognozy Finansowej w 

oparciu o uchwały, które Państwo przyjęli. Mówię tutaj o uchwałach około budżetowych z 

uwzględnieniem wykonania budżetu w zakresie dochodów w roku 2020, 2019. 

Jednocześnie mieliśmy na uwadze ustawy, które weszły i ograniczyły, czy dały możliwość 

pozyskania innych dochodów z tytułu podatków. Mam tutaj na myśli chociażby podatek 

dochodowy od osób fizycznych, a także staraliśmy się ocenić skutki jakie będą w 2021 roku 

z tytułu sytuacji wywołanej pandemią. Mówimy tutaj również o kryzysie. Mówimy tutaj 

również o tym, że gospodarka nasza z powodu braku możliwości funkcjonowania firm 

niestety odnotowuje spadek i tym samym już zanotowaliśmy rok do roku zmniejszenie 

dochodów, które wpływają do Gminy Koronowo. Prawdopodobnie z informacji, które są 

obecne w przestrzeni na podstawie wskaźników makroekonomicznych, które również 

zostały wymienione przy opracowaniu budżetu państwa na 2021 rok Ten spadek dochodów 

będzie kontynuowany. Jeśli chodzi o kwestię wydatkową na 2021 rok planujemy ponieść 

wydatki w wysokości 126.160.000,00 zł. Z tego wydatków bieżących w wysokości 

103.857.426,04 zł, a wydatków majątkowych 22.302.573,9 6zł. Jak Państwo widzą budżet 
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inwestycyjny, który będzie miał również odniesienie do uchwały budżetowej na rok 2021 jest 

wyższy rok do roku. Uwzględniliśmy tutaj również to, że mamy w ciągu ostatnich lat 

możliwość pozyskiwania środków na inwestycje z funduszy zewnętrznych. Mówię tutaj o 

FDS (Funduszu Dróg Samorządowych) i rządowych inwestycjach lokalnych. Z tego tytułu 

pozwalamy sobie właśnie na zwiększenie tego budżetu, bo mamy informacje wstępne, że 

takie środki do Gminy Koronowo będą wpływały. Jednocześnie mamy też na uwadze to, że 

w ciągu roku będą przychodziły kolejne decyzję finansowe, które pozwolą nam również na 

uwolnienie dotychczas zaangażowanych środków. To jest to, o czym rozmawialiśmy na 

komisjach wspólnych i o wprowadzaniu kolejnych zadań. Jeśli chodzi o wynik budżetu na 

2021, tak jak powiedziałam, to jest kwota 16.460.000,00 zł, którą na ten moment na razie 

przewidujemy dofinansowania emisją obligacji komunalnych. Kolejne bloki w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej w załączniku 1, to blok 4 odnoszący się do przychodów. W roku 2021 

będzie ich na kwotę 20.040.000,00 zł. Z tego na sfinansowanie planowanego deficytu 

16.460. 000,00 zł. Rozchody z tytułu wcześniej już zaciągniętych zobowiązań przez Gminę 

Koronowo, zgodnie z harmonogramem spłat wyliczyliśmy na kwotę 3.580.000,00. 

Jednocześnie w kolumnie 5 i 5.1 pokazaliśmy Państwu zgodnie z przepisami, które nas 

obowiązują w zakresie konstruowania Wieloletniej Prognozy Finansowej, jak będzie 

rozkładała się spłata poszczególnych obligacji przy założeniu, że właśnie te, o których 

mówiliśmy na kwotę ponad 16 milionów złotych zostaną zaciągnięte w roku następnym na 

finansowanie deficytu. Czyli na sfinansowanie kolejnych zadań inwestycyjnych. Kwota długu 

po wyliczeniu, uwzględnieniu tej emisji obligacji, wyniesie 21.600.000,00 zł. Jednocześnie 

jak Państwo widzą w kolumnie 7.1, 7.2 są zawarte wielkości, które wynikają z ustawy o 

finansach publicznych. Mówimy o artykule 242. Różnica pomiędzy dochodami bieżącymi a 

wydatkami bieżącymi wynosi 177.955, 63 zł. Na tę wielkość zwraca również uwagę 

Regionalna Izba Obrachunkowa, że jest ona mała, niepokojąca mała. Bo tak na dobrą 

sprawę oznacza to, że niedługo nie będziemy mogli inwestować przy założeniu, że tak 

właśnie będzie wyglądał budżet. Taka sytuacja też już z tego co pamiętam, była chyba w 17-

18 roku miała miejsce. Ale z czego to wynika. W ostatnich latach pojawia się wiele obciążeń 

dla wszystkich samorządów w Polsce wynikających chociażby z tego, że nakłada się na nie 

zadania. Koszty funkcjonowania oświaty z roku na rok wzrastają. W konsekwencji wydatki 

bieżące Gminy Koronowo rosną. Wzrasta też wynagrodzenie minimalne, które też w sposób 

znaczący odbija się na stronie wydatkowej budżetu Gminy Koronowo. No i oczywiście PPK 
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weszły. To jest też obowiązkowe, co zwiększa koszty wynagrodzeń i inne obciążenia 

pracodawców z uwagi na obowiązek zabezpieczenia środków, które będą potrącane z 

wynagrodzeń, a które są finansowane właśnie przez pracodawcę. Jednocześnie Szanowni 

Państwo pojawiły się ustawy tak jak wspomniałam wcześniej, które chociażby zwolniły grupę 

podatników w wieku do 26 lat. W konsekwencji tego wpływ z podatku dochodowego od osób 

fizycznych zmniejsza się. Nie polepsza tej sytuacji również, to co się dzieje ostatnio. Czyli 

mówimy tutaj o pandemii, mówimy o COVID. Widoczne jest to, że pracodawcy, 

przedsiębiorcy ograniczają swoją działalność minimalizując swoje straty. To wszystko ma 

przełożenie również na sytuację finansową gminy zarówno po stronie dochodowej. Bo jak 

przedsiębiorcy nie płacą podatków Gmina Koronowo nie ma również możliwości pozyskania 

z tego tytułu dochodów przy jednoczesnym wzroście wydatków. Chciałabym powiedzieć, że 

jest to sytuacja występująca nie tylko w naszej gminie. Tylko jak Państwo doskonale wiedzą 

dotyczy całego kraju, wszystkich samorządów. W kolumnach 8.1 do 8.4.1 mają Państwo 

informacje dotyczące właśnie tych wymogów, które są określone w ustawie o finansach 

publicznych, a dotyczących budżetu. Widać, że na ten moment wszystkie wskaźniki 

wynikające z ustawy o finansach publicznych są spełnione. Jest to konieczne dla 

pozytywnej oceny naszego budżetu przez Regionalną Izbę Obrachunkową. W kolumnach 

9.1 do 9.3.1.1 zawarliśmy również informację dotyczącą dochodów na projekty finansowane 

ze środków unijnych. Akurat też na pewno to Państwo doskonale o tym wiedzą, że jest to 

ostatni okres, ostatni rok okresu programowania, który się kończy w 2020. Nowy się 

rozpoczyna w 2021.  W związku z tym musimy jeszcze trochę poczekać, aż to wszystko 

zostanie poustalane odgórnie, centralnie i na pewno kiedy pojawiają się już ogłoszenia o 

jakiś konkursach jako gmina będziemy brać w nich udział po to żeby środki zewnętrzne 

pozyskiwać. Czyli mamy tutaj w tym bloku informacje dotyczące dochodów i wydatków 

przeznaczonych na realizację zadań finansowanych z użyciem, czy z wykorzystaniem 

pieniądze unijnego. Jeśli chodzi o blok 9.4 tutaj z kolei mamy zadania dotyczące, kwoty 

dotyczące wydatków majątkowych. Jednocześnie w kolumnach 10. 1, 10. 1.2 

przedstawiamy objęte limitem. Są to wielkości, które dostarczają informacje na temat tego 

jakie Gmina Koronowo, oczywiście za Państwa zgodą, bo one zostały przeniesione 

z wieloletniej prognozy, która jeszcze obowiązuje w 2020 roku. Mówimy o umowach 

wieloletnich, najczęściej są one konsekwencją otrzymania dofinansowania, trwałości 

projektu. Mówimy tutaj o projektach unijnych, bądź też wtedy kiedy zadania inwestycyjne 
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nie mogą być realizowane z uwagi na swój charakter, swoją specyfikę w jednym roku 

i wówczas za Państwa zgodą mamy możliwość realizacji ich w okresach dłuższych niż jeden 

rok budżetowy. Jeśli chodzi o wielkości zawarte w kolumnie 10. 6 tutaj mają Państwo 

informacje o tym, jakie jest aktualne zadłużenie bez tych obligacji, które Gmina Koronowo 

wskazuje dzisiaj do zaciągnięcia tytułem sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy Koronowo na 2021 rok. W 2021 będziemy spłacali kwotę 3. 580.000,00 zł tytułem 

spłaty pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Toruniu oraz już wcześniej zaciągniętych obligacji. W 2022 roku zostanie kwota 

1.480.000,00 zł i w 2023: 80.000,00 zł tytułem spłaty pożyczki. Czyli na ten moment tak 

wygląda struktura naszego zadłużenia. W wykazie przedsięwzięć do WPF, to jest załącznik 

2 do wieloletniej prognozy finansowej, przedstawiamy informacje dotyczące właśnie tych 

zadań, które realizujemy w okresie dłuższym niż 1 rok budżetowy. Łączny limit wydatków 

na wszystkie przedsięwzięcia, zarówno bieżące jak i majątkowe, wynosi 18.473.060, 98 zł. 

Z tego wydatki bieżące 400.746, 20 zł i majątkowe 18.072.314, 78 zł. W załączniku 3 

objaśniamy, zgodnie z wymogiem prawnym, w jaki sposób zostały skalkulowane kwoty 

przyjęte do wieloletniej prognozy finansowej. Jednocześnie wyliczamy dług Gminy 

Koronowo. Czyli opisujemy sytuację wewnętrzną w Gminie Koronowo. Ale jednocześnie 

odnosimy się  do sytuacji makroekonomicznej. Do tego co się dzieje w naszym kraju i jaki 

to może mieć potencjalnie wpływ na sytuację finansową Gminy Koronowo. Ogólnie, jeśli 

chcielibyśmy podsumować wieloletnią prognozę finansową, sytuacja Gminy Koronowo na 

koniec 2020 roku jest dobra. Posiadamy środki finansowe, które zapewniają nam 

utrzymanie płynności finansowej. Dochody skalkulowane, przyjęte prognozą na 2021 rok są 

optymistyczne. Ale Szanowni Państwo też realne. Możliwe do wykonania. Tak jak 

wspominaliśmy będziemy na bieżąco monitorowali sposób wykonania budżetu zarówno po 

stronie dochodowej i wydatkowej. Po to, aby w miarę szybko reagować na sygnały, które 

będą przychodziły z zewnątrz. Jeśli będziemy widzieli, że sytuacja w Polsce, mówię tutaj o 

sytuacji ekonomicznej, będzie się pogarszała, tym samym będą mniejsze dochody wpływały 

z Ministerstwa Finansów, tutaj do nas z budżetu państwa. Na pewno będą stosowne zmiany 

do budżetu wprowadzane. Również będziemy patrzyli, w jaki sposób wpływają na nasze 

podatki i opłaty lokalne, żeby nie dopuścić do tego, aby strona wydatkowa została 

zrealizowana w 100% bez możliwości uzyskania dochodów, w takim zakresie w jakim dzisiaj 

prognozujemy. Spłacamy i nie widzimy żadnych powodów, dla których nie mielibyśmy 
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spłacać naszych wcześniejszych zobowiązań. Jak Państwo widzą, te już zaciągnięte 

zobowiązania nie są tak duże, nie są one tak dużym obciążeniem dla naszej gminy. Ale 

jednocześnie zwracam też uwagę na obszary, o których prędzej już mówiłam. Tutaj chodzi 

o oświatę. Tutaj chodzi również o to, że wzrastają nam wydatki bieżące sztywne, tak zwane 

stałe. One również będą wymagały głębszej analizy, o czym też wspominałam na komisjach 

wspólnych. Dziękuję bardzo. 

 

9b. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej w/w projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do punktu 9b 

porządku obrad sesji do odczytania opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wyżej 

wymienionego projekt uchwały. O odczytanie poproszę wiceprzewodniczącego Bogusława 

Guzińskiego.  Panie wiceprzewodniczący Pan burmistrz prosi o głos. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Szanowni Państwo radni, jak Państwo 

zauważyliście, jest z nami tutaj Poseł na Sejm Pan Piotr Król. Może byśmy może, jeśli mogę 

prosić o udzielenie głosu. Może, żeby nie czekał czytając opinii regionalnej izby obrachunkowej 

o naszym WPF. To jest tylko propozycja. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Dziękuję. Czy Państwo są za tym, 

żeby Pan Poseł Piotr Król zabrał głos? Bardzo proszę. Kto jest za? Dziękuję. Kto się 

wstrzymał? Ale większość jest za. Zatem bardzo proszę. 

Poseł na Sejm Pan Piotr Król - Pani przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie burmistrzu. 

Bardzo dziękuję za życzliwość. Chociaż ja też mam trochę stażu bycia radnym. Więc z pokorą 

bym wysłuchał tej opinii. Bardzo dziękuję Panu burmistrzowi, bo ten, ten czas przed świętami 

Bożego Narodzenia jest szczególnie, szczególnie cenny. A jeszcze muszę być dzisiaj w kilku 

miejscach. Także cieszę się, że mogłem osobiście dzisiaj do Państwa dotrzeć. Jak Państwo 

wiedzą po prostu cieszę się. Mówią, że w życiu nie ma przypadków. Jest tylko podświadomość, 

że akurat, akurat mam okazję zabrać po głosie Pani skarbnik. No bo jaką sytuację mieliśmy w 

tym roku to, to wszyscy wiemy. Są rzeczy, na które po prostu nie mamy wpływu. Ale musimy 

się przed tym wszyscy wspólnie bronić. Dlatego uruchomiliśmy Rządowy Fundusz Inwestycji 

Lokalnych i chciałbym, chciałbym poinformować o jego pierwszej edycji i chciałbym 
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podziękować przede wszystkim za to, że mam świadomość tego, że pracujemy w trudniejszych 

okolicznościach, trudniejszej sytuacji służby magistratu i Panu burmistrzowi za to, że ten 

wniosek został szybko przygotowany i zgłoszony. Chciałbym chociaż symbolicznie 

poinformować, trochę mam nadzieję też wnieść optymizmu na ten Nowy Rok. Bo wszyscy 

mamy, myślę, że mamy nadzieję, że 2021 będzie łatwiejszy. Rządowy Fundusz Lokalnych dla 

Gminy Koronowo w tej pierwszej edycji wyniesie blisko 3 miliony złotych. Po tym krótkim 

wystąpieniu pozwolę sobie ten symboliczny czek przekazać Panu burmistrzowi. Jestem 

przekonany, że Pani skarbnik sprawdzi czy to rzeczywiście wpłynęło na konto. Mamy już drugą 

edycję. Chciałem też podziękować bo, bo to jest taki czas no przede wszystkim jesteśmy 

ludźmi. Każdy z nas ma jakąś rodzinę. Chciałem Państwu życzyć wszystkim Państwu radnym 

i wszystkim pracownikom magistratu. Ale wszystkim również mieszkańcom Gminy Koronowo 

błogosławionych Świąt Bożego Narodzenia. Tak żebyśmy trochę odetchnęli od tej, od tej 

atmosfery niepewności tego roku i a w nowym roku zdrowia, zdrowia, zdrowia, i jeszcze raz 

zdrowia. I mam nadzieję, że w tej nowej, w tej nowej edycji jeśli nie ja, to któryś z 

parlamentarzystów ponownie się z tym czekiem pojawią. Panu burmistrzowi jak człowiek 

człowiekowi chciałem podziękować za ten, za ten 2020 rok. Za wiele rozmów czasem w 

przestrzeni elektronicznej, telefonicznej. Bo tak nas okoliczności zmuszały, ale, ale jest kilka 

rzeczy, o których też rozmawiamy, jeśli chodzi o przyszłości i o ten przyszły rok i  mam 

nadzieję, że ta współpraca będzie się , będzie się tak dobrze rozwijać jak w tym roku. Patryk 

bardzo za to serdecznie dziękuję, jeżeli mi pozwolisz, to ten, ten czek chciałbym Ci przekazać. 

Teraz mówią, że "żółwiki". Moje gratulacje. Bardzo proszę. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję bardzo. Myślę, że 

będę wyrazicielem również Państwa życzeń. Na Pana ręce składam w imieniu radnych oraz w 

imieniu mieszkańców Gminy Koronowo życzenia zdrowych i wesołych Świat Bożego 

Narodzenia oraz szczęśliwego Nowego Roku. Zatem Szanowni Państwo wracamy do naszego 

porządku obrad do punktu 9b do odczytania opinii Izby obrachunkowej. Panie 

wiceprzewodniczący bardzo proszę. 

 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy. 

Opinia stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
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9c. Odczytanie opinii komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczącej projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 9c 

porządku obrad sesji, do odczytania opinii komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczącej 

projektu uchwały. O odczytanie opinii poproszę przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie Pana Tomasza 

Skotnickiego. 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki odczytał opinie komisji Rady Miejskiej 

w Koronowie. 

Opinie stanowią Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

9 d. Dyskusja. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/284/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

Przewodnicząca obrad zarządziła 10 minut przerwy. Po przerwie przewodnicząca 

obrad wznowiła obrady sesji. 
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Nieobecni radni:  Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Elżbieta 

Mojzesowicz, Tomasz Skotnicki, Artur Koper, Mariusz Weleziński. Obecnych 14 

radnych. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo 

na rok 2021. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

dziesiątego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 14 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Elżbieta 

Mojzesowicz, Tomasz Skotnicki, Artur Koper, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale 

o wprowadzenie poproszę Panią skarbnik Alicję Tymek. 

 

10 a. Przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek - Zgodnie z przepisami projekt uchwały budżetowej na 

2021 został sporządzony, przekazany, złożony na Państwa ręce i do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Był on przedmiotem rozmów na spotkaniach wspólnych komisji. Komisje 

pozytywnie oceniły projekt budżetu na 2021 rok. Również  Regionalna Izba Obrachunkowa 

wydała pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały budżetu wnosząc uwagę zawartą w 

uzasadnieniu, dotyczącą różnicy pomiędzy dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi. 

To, o czym również wspominaliśmy omawiając projekt uchwały wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2021 - 2027. Już przy WPF omówiłam jakby te warunki brzegowe 

naszego projektu budżetu na 2021 rok. Tutaj, może tylko uszczegółowienie, że 

spodziewamy się otrzymać dotacji na zadania zlecone, własne, według porozumień w 
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kwocie 38.175.914, 33 zł. Te wielkości wynikają, tak jak prędzej wspomniałam, z informacji 

otrzymanych bądź to od Ministra Finansów, bądź też od innych samorządów, na podstawie 

których właśnie został przygotowany załączniki  5, 6, 7 i 8. Subwencja budżetu rok do roku 

jest wyższa. Będzie ona wynosiła 30.819.910,00 zł. Te wielkości w projekcie budżetu są 

kwotami wstępnymi. Dopiero po przyjęciu ustawy budżetowej otrzymamy informacje o 

ostatecznych wpływach do budżetu na rok 2021. Jeśli chodzi o dochody własne Gminy 

Koronowo, tak jak powiedziałam, uwzględniliśmy sytuację makroekonomiczną, 

mikroekonomiczną. Spodziewamy ich się uzyskać w kwocie 40.704.175, 67 zł. Wszystkie 

informacje zostały zawarte w poszczególnych załącznikach. Deficyt w kwocie 

16.460.000,00 zł. Informacje już omawiane na etapie przedstawiania wieloletniej prognozy 

finansowej w zakresie planowanych przychodów i rozchodów, zawarto w załączniku 4. 

Fundusz Sołecki nadal będzie kontynuowany rok do roku. Kwota ta jest wyższa. Na 2021 

wydatkujemy pieniądze w ramach funduszu sołeckiego w wysokości 880.006. 39 zł. 

Tradycyjnie będą udzielane dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych w kwocie 

3.863.197, 20 zł i dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w kwocie 3.108.64, 96 

zł. Odrębny załącznik, stosownie do wymogów prawa, dotyczący dochodów i wydatków 

związanych z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska, czy też 

dotyczące planu dochodów i wydatków związanych ze świadczeniem usług w zakresie 

odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy Koronowo od 

właścicieli nieruchomości na 2021 rok. Dodatkowa informacja w tym zakresie, że na pewno 

ten załącznik będzie zmieniany. Chociażby z racji tego, że gdy rozliczymy 2020 rok, jeśli 

okaże się, że zostały środki niewykorzystane w ramach tych budżetów, to one przejdą i będą 

wprowadzone do budżetu do tych poszczególnych załączników. W przypadku odpadów 

komunalnych, raczej spodziewamy się deficytu w 2020 roku. W związku z tym, ta wielkość 

tylko i wyłącznie mogła być skorygowana o dochody, które bądź to uzyskamy większe, bądź 

jakieś inne konieczności zajdą. I wtedy stosownie dokonamy zmian po stronie wydatkowej. 

Również zgodnie z przepisami prawa mamy obowiązek realizować program profilaktyki i 

przeciwdziałania problemom alkoholowym i narkomanii. Taki załącznik został również 

przygotowany pod numerem 13. Także otrzymaliśmy informację od Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego w zakresie planowanych dochodów i wydatków budżetu państwa na 2021 rok. 

To jest właśnie, to co my pobieramy od mieszkańców i przekazujemy do budżetu państwa, 

do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. Jednocześnie wzorem lat ubiegłych 
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zaproponowaliśmy limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów. To jest 20.540.000,00 

zł i poniżej, w projekcie uchwały mają, Państwo poszczególne tytuły, poszczególne 

składniki. Również proponujemy upoważnić Burmistrza Koronowa do zaciągania kredytów, 

pożyczek, emisji obligacji na przejściowy deficyt 500.000,00 zł. Tradycyjnie my, oczywiście 

od wielu lat z tego nie korzystamy. Bo posiadamy środki finansowe i nie ma na razie póki co 

zagrożenia utraty płynności finansowej. Ale taką właśnie rzecz również samorządy 

uwzględniają w swoich projektach uchwał. Także do emisji obligacji komunalnych na 

sfinansowanie planowanego deficytu. Tak jak powiedziałam ten deficyt na ten moment 

zaproponowany, dofinansujemy emisją obligacji. Ale do tego, żeby burmistrz mógł to 

wykonać, potrzebuje Państwa upoważnienia i ostatnie, do spłaty wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań, są to nasze rozchody w kwocie 3.580.000,00 zł, które wynikają już z 

wyemitowanych obligacji, bądź otrzymanych pożyczek z wojewódzkiego funduszu, także 

dla zapewnienia sprawności działania Burmistrz Koronowa w zakresie realizacji planu 

dochodów i wydatków, proponujemy udzielenie pełnomocnictwa upoważnienia do 

dokonywania zmian w budżecie, zgodnie z ustawą o finansach publicznych i lokowania 

wolnych środków w innych bankach niż bank prowadzący. Jednocześnie zobligowani 

jesteśmy do tworzenia rezerw. Takie rezerwy zostały zabezpieczone na łączną kwotę 

850.000,00 zł. Poniżej w paragrafie 13: poszczególne tytuły obowiązkowych rezerw 

tworzonych w ramach budżetu Gminy Koronowo. Załącznik 3 tradycyjnie odnosi się do 

zadań inwestycyjnych. Myślę, że w tym zakresie Pan burmistrz Patryk Mikołajewski Państwu 

więcej powie. Ja tylko powiem, że opinia regionalnej izby obrachunkowej wskazuje na to, że 

dokument został przygotowany zgodnie z wymogami prawa. Nie ma do niego zastrzeżenia. 

Z jedną uwagą tylko, że dochody bieżące bardzo mocno zbliżają się do wydatków 

bieżących, to oznacza, że musimy być jako samorząd bardziej czujni i patrzeć co się dzieje 

zarówno po stronie dochodowej jak i wydatkowej.  

 

Na obrady sesji wrócili radni: Elżbieta Mojzesowicz, Tomasz Skotnicki, Artur Koper, 

Mariusz Weleziński. Obecnych 18 radnych. 

 

10b. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej w/w projektu 

uchwały. 
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Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do punktu 10b 

porządku obrad sesji do odczytania opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 

dotyczącej wyżej wymienionego projektu uchwały. O odczytanie poproszę 

wiceprzewodniczącego Bogusława Guzińskiego.  O odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy poproszę Pana wiceprzewodniczącego Bogusława 

Guzińskiego. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy. 

 

Opinia stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

10c. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Koronowo na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do punktu 10c 

porządku obrad sesji do odczytania opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o 

możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Koronowo na 2021 rok. O odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy poproszę Pana wiceprzewodniczącego Bogusława 

Guzińskiego. 

 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy. 

 

Opinia stanowi Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

10d. Odczytanie opinii komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczącej projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu10d 

porządku obrad sesji, do odczytania opinii komisji Rady Miejskiej w Koronowie dotyczącej 
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projektu uchwały. O odczytanie opinii poproszę przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie Pana Tomasza 

Skotnickiego. 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki odczytał opinie komisji Rady Miejskiej 

w Koronowie. 

 

Opinie stanowią Załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

10 e. Dyskusja. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

 

Radny Pan Henryk Borowicz - Wnoszę o przeprowadzenie całościowego audytu 

zewnętrznego systemu oświaty, obwodów szkolnych oraz placówek w Gminie Koronowo 

pod kątem opracowania koncepcji funkcjonowania oświaty w naszej gminie ze 

szczególnym uwzględnieniem rozbudowy, budowy szkoły w Wierzchucinie Królewskim.  

 

Radna Pani Illona Pubanc -  Ja w pełni zgadzam się i przychylam się do wniosku kolegi 

Pana Borowicza. 

 

Przewodnicząca obrad - Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Pan 

burmistrz. Tak, bardzo proszę. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Dziękuję za te wnioski i oczywiście 

postaramy się w najbliższym czasie przeprowadzić taką analizę, audyt, przepraszam 

całościowy naszej oświaty. Oczywiście z uwzględnieniem rozbudowy, budowy szkoły 

w Wierzchucinie Królewskim oraz remontu szkoły nr 2. Dziękuję. Myślę, że to jest bardzo fajne 

podejście, takie syntetyczne. Ja postaram się, ten audyt teraz tak myślę, zlecimy 

go zewnętrznej firmie, aby nie było tutaj spojrzeń jakiś kierunkowych czy z mojej strony, czy 
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moich współpracowników. Więc zrobimy to zewnętrzną firmą, abyśmy wszyscy mieli taki 

materiał syntetyczny do całościowego myślenia o naszej oświacie. Dziękuję za te wnioski. 

 

Przewodnicząca obrad - Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos? 

Nie widzę. Zamykam dyskusję przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Stwierdzam, że 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/285/20 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 

2021. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

 

 

 

 

11.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

jedenastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. Kto z Państwa jest za 

nie odczytywaniem?  
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Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Urszulę Dufkę. 

 

Pani Urszula Dufka przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Obrady sesji opuścił radny Artur Koper. 

Obecnych 17 radnych. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 17 głosami 

„za”, przy 0 głosów „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami 

„za”, 0 głosach „przeciwnych, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/286/20  w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Artur Koper. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki 

nad zabytkami Miasta i Gminy Koronowo na lata 2021 – 2024”. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

dwunastego porządku obrad sesji rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Gminnego programu opieki nad zabytkami Miasta i Gminy Koronowo na lata 2021 – 2024”. 

. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Artur Koper. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Jolantę 

Dombrowską – Chmielek. 

 

Pani Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Jolanta Dombrowska 

- Chmielek przedstawiła projekt uchwały.   

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk -   Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/287/20 w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Miasta 

i Gminy Koronowo na lata 2021 – 2024”. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Artur Koper. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej i  Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. realizacji zadania własnego 

Gminy Koronowo, polegającego na bieżącej obsłudze Strefy Płatnego Parkowania 

w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

trzynastego  porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powierzenia 

Zakładowi Gospodarki Komunalnej i  Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. realizacji 

zadania własnego Gminy Koronowo, polegającego na bieżącej obsłudze Strefy Płatnego 

Parkowania w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Artur Koper. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 
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Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały.   

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z 

Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXII/I288/20 uchwałę w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

powierzenia Zakładowi Gospodarki Komunalnej i  Mieszkaniowej w Koronowie Sp. 

z o.o. realizacji zadania własnego Gminy Koronowo, polegającego na bieżącej 

obsłudze Strefy Płatnego Parkowania w Koronowie. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Artur Koper. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Koronowo na lata 2021 – 2026”. 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

czternastego porządku obrad sesji rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Koronowo na lata 2021 – 2026”. 
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Na obrady sesji wrócił radny Artur Koper. Obecnych 18 radnych. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i  uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów  

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Sylwię Klonowską. 

Pani Sylwia Klonowska przedstawiła  projekt uchwały.   

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/289/20 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 

Gminie Koronowo na lata 2021 – 2026”. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

15.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Miejskiej w Koronowie na rok 2021. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

piętnastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Koronowie na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać załączników do projektu uchwały. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu 0 głosów? 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - W związku z tym projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem zostanie odczytany. Poproszę Pana wiceprzewodniczącego 

rady Bogusława Guzińskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Bogusław Guziński odczytał projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/290/20 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 



 

 

28 

 

Miejskiej w Koronowie na rok 2021. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu 

pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok i zawarcia w tej sprawie 

umowy pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

szesnastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia 

powiatowi bydgoskiemu pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok 

i zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo a powiatem bydgoskim. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu 0 głosów? 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Skarbnik Gminy Alicję Tymek 

 

Pani Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.   

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/291/20 w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej z 

budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok i zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy 

Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu 

pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok i zawarcia w tej sprawie 

umowy pomiędzy Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

siedemnastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia 

powiatowi bydgoskiemu pomocy finansowej z budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok i 

zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy Gminą Koronowo a powiatem bydgoskim. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu 0 głosów? 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Skarbnik Gminy Alicję Tymek 

Pani Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.   
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/292/20 w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej z 

budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok i zawarcia w tej sprawie umowy pomiędzy 

Gminą Koronowo a Powiatem Bydgoskim. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych 

kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Koronowo, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

osiemnastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Koronowo, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu 0 głosów? 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

Pan Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/293/20 w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków 

zamieszczonych w budżecie Gminy Koronowo, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

18 a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia 

z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych 

miejsc pracy związanych z nową inwestycją. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

osiemnastego a) porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis 

na tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją. 

. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 
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odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu 0 głosów? 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Finansowo – 

Budżetowego Barbarę Koniarską. 

 

Pani Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Barbara Koniarska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/294/20 zmieniającą uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych miejsc pracy 

związanych z nową inwestycją. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 
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Obrady sesji opuścił radny Mariusz Weleziński. Obecnych 17 radnych. 

 

18 b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu 

drogowego na terenie Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu osiemnastego b) porządku obrad 

sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu 

drogowego na terenie Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kto jest za? 17 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu 0 głosów? 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały.   

 

Przewodniczący obrad  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji?  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Pytanie moje odnośnie różnicy pomiędzy projektem 1 

a 2? Bo ten 2 projekt, rozumiem, że głosujemy 2 projekt. 

 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta -  Tak są tutaj poprawki literówek.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – To są te poprawki, czy te 

błędy, na które ja zwracałam uwagę na naszych wspólnych posiedzeniach komisji. Czy jeszcze 
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są jakieś glosy w dyskusji. Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania 

jawnego imiennego. 

Na obrady sesji wrócił radny Mariusz Weleziński. Obecnych 18 radnych. 

Przeprowadzono głosowanie 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Stwierdzam, że 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/295/20 w sprawie organizacji publicznego transportu drogowego 

na terenie Gminy Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk ogłosiła 15 minut przerwy. 

Radni udali się, aby obejrzeć nowe pojazdy policji w Koronowie. 

Po przerwie przewodnicząca obrad wznowiła obrady sesji.  

Obecnych 14 radnych. Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna 

Karwat, Stanisław Gliszczyński, Olech Raddatz, Maciej Szlagowski, Illona Pubanc. 

 

18c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze 

użyteczności publicznej, dla której organizatorem jest Gmina Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

osiemnastego c) porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej, dla której organizatorem jest Gmina 

Koronowo. 
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.Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kto jest za? 14 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu 0 głosów? 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz, Maciej Szlagowski, Illona Pubanc. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały.   

Na obrady sesji wrócili radni: Illona Pubanc, Maciej Szlagowski. Obecnych 16 radnych. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 16 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/296/20 w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi przewozowe w 

publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej, dla której 

organizatorem jest Gmina Koronowo. 
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Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz. 

 

18 d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 475/20 położonej w 

Koronowie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

osiemnastego d) porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki 

ewidencyjnej nr 475/20 położonej w Koronowie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 16 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały.   

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/297/20 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 475/20 położonej w Koronowie. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz. 

 

18 e. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej w 

miejscowości Morzewiec, obręb Tryszczyn. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

osiemnastego e) porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Morzewiec, obręb Tryszczyn. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 16 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały.   
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/298/20 w sprawie nabycia nieruchomości położonej 

w miejscowości Morzewiec, obręb Tryszczyn. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz. 

 

18 f. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

osiemnastego e) porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości 

Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

 

Kto jest za? 16 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 
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Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały.   

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 15 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 15 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/299/20 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości położonej w miejscowości Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Ewa Szymańska, Katarzyna Karwat, Stanisław 

Gliszczyński, Olech Raddatz. 

 

19.  Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 
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dziewiętnastego porządku obrad sesji, do przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Koronowie na 2021 rok. W związku z tym, że plan pracy Rady Miejskiej w Koronowie na 

2021 rok został załączony na platformie eSesja i radni zapoznali się, nie będziemy planu 

odczytywać. Mam pytanie czy ktoś z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie, w dyskusji. Zatem zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Stwierdzam, że 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę przyjęła Plan pracy rady Miejskiej w Koronowie na 2021 rok. 

 

20. Zapytania, wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

dwudziestego  porządku obrad, to jest zapytania, wnioski i informacje.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Proszę kto z Pań, Panów 

radnych ma jakieś zapytania, wnioski, informacje? 

Radna Pani Małgorzata Szymczak - Szanowni Państwo nie jest to wniosek, ani zapytanie. 

Natomiast to, co chciałam teraz przedstawić, jest to podziękowanie. W tym szczególnym dla 

nas wszystkich czasie. Chciałam bardzo serdecznie podziękować w imieniu organizatorów: 

Stowarzyszenia „Koronowo budzi się” oraz Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, chciałam podziękować tym wszystkim z Państwa, którzy wzięli udział w akcji 

charytatywnej pod nazwą „Kochamy Cię o Święty Mikołaju.” Akcja przy współudziale 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej skierowana była do dzieci w wieku od 1 do 

18 roku życia. Początkowo była to liczba 29 dzieci, ale w związku z faktem, iż tych prezentów 

otrzymaliśmy dużo więcej, a i potrzebujących też okazało się, że jest więcej. Ostatecznie 

prezenty otrzymały 44 osoby, 44 dzieci z naszej gminy. Są to podopieczni ośrodka pomocy 

społecznej. Chciałabym w tym momencie jeszcze przytoczyć słowa Jana Pawła II, który 

powiedział, że człowiek jest wielki nie przez to co posiada, lecz  kim jest. Nie przez to co 

ma, lecz przez to czym dzieli się z innymi. I właśnie ta umiejętność dzielenia się z innymi 

powoduje, że realizujemy się najlepiej. Chciałam jeszcze raz serdecznie podziękować 

wszystkim, którzy się zaangażowali w tą akcję. 44 dzieci dostało piękne prezenty i chciałam 

dodać jeszcze, że jest to akcja bardzo przemyślana, rozsądna, konkretna pomoc. Ponieważ 
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za pośrednictwem pracowników ośrodka pomocy społecznej, pracowników socjalnych oni 

przeprowadzili wywiad z tymi rodzinami i z tymi dziećmi i prezenty są konkretne, są one 

spełnieniem chociaż, niektórych marzeń tych dzieci. Dostosowane do ich wieku, do płci, do 

potrzeb. Dzieci już otrzymały, część z nich już otrzymały te podarunki od Państwa. Niektórzy 

otrzymają jeszcze dzisiaj, nawet jutro i to są podziękowania, to wszystko co ja mam tutaj na 

swoim, na swoim biurku są to podziękowania z życzeniami Wesołych Świąt i są one właśnie 

skierowane do tych wszystkich Państwa, którzy przyczynili się do tego, że dzieci się 

uśmiechnęły, że uwierzyły, uwierzyły w drugiego człowieka, że mogą cieszyć się i radować 

z tych świąt. obecnych Bożego Narodzenia. Tu przytoczę słowa może podziękowania. 

Pierwsza kartka: Bardzo dziękuję za prezent. Jestem bardzo szczęśliwy za takie prezenty. 

Dziękujemy razem Filip i Nadia. Zdrowych, wesołych Świąt Bożego Narodzenia, 

szczęśliwego Nowego Roku. Dziękuję serdecznie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję serdecznie 

dziękuję radnym, którzy włączyli się w tą akcję, którą kierowała właśnie Pani radna 

Małgorzata Szymczak. Czy jeszcze ktoś z Panów, z Pań, Panów radnych chciałby zabrać 

głos? Bardzo proszę Pan radny Borowicz. 

Radny Pan Henryk Borowicz   - Dziękuję bardzo Szanowna Pani przewodnicząca, 

Szanowny Panie burmistrzu i Szanowna Rado składam wniosek na temat wprowadzenia do 

budżetu na 21 zadania inwestycyjnego związanego z budową, rozbudową szkoły 

w Wierzchucinie Królewskim. Uprzejmie proszę o wprowadzenie do budżetu na 2021 

zadania inwestycyjnego związanego z budową, rozbudową Szkoły Podstawowej 

w Wierzchucinie Królewskim. Zadanie to od wielu lat umieszczano w uchwałach 

budżetowych. Jednak do tej pory  nie rozpoczęto prac, które przyczyniły się do poprawy 

warunków nauczania w naszej szkole. Jako radny rady miejskiej zwracam uwagę, że jest to 

budynek bardzo stary, nie zapewniający obecnych standardów nauczania dzieciom tej 

szkoły. Pragnę zauważyć, że wniosek w tej sprawie złożyłem jako radny na etapie 

opracowania projektu budżetu na 21. Rozumiem, że brak środków finansowych i sytuacja 

wywołana z Covid-19 nie wpływa pozytywnie na możliwość inwestowania. Niemniej sytuacja 

w szkole w Wierzchucinie Królewskim jest na tyle poważna, że już dziś należy bezwzględnie 

podjąć działania w tym kierunku. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję. Czy jeszcze ktoś 

z Pań i Panów radnych chciałby zabrać, zadać pytanie lub przedstawić swój wniosek? 
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Bardzo proszę Pani radna Sławomira Polewana. Może proszę podejść Pani radna 

do mównicy, do mównicy. 

Radna Pani Sławomira Polewana - Ja chciałam raz ja tylko chciałabym zaproponować 

wniosek, abyśmy na następnej sesji, która odbędzie się w styczniu 2021 roku po prostu 

podjęli uchwałę w sprawie przedłużenia obchodów rocznicy powrotu Koronowa do Macierzy 

do roku 22. W związku z tym, że w tym samym czasie trwają obchody krajowe. W związku 

z pandemią nie mieliśmy szansy na to, aby odpowiednio to wydarzenie uczcić i dlatego 

chciałabym abyśmy pochylili się nad tym zagadnieniem i taką uchwałę podjęli. I w związku 

z tym, aby poszły za nią jakieś określone inicjatywy skierowane na, to aby godnie tę rocznicę 

upamiętnić. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję bardzo. Jak 

najbardziej przychylam się do tej propozycji Pani radnej. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

radnych tutaj chciałby zabrać głos? Nie widzę. Zatem dziękuję. Bardzo proszę o złożenie 

na piśmie tych wniosków.  

21. Składanie interpelacji.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Zatem przechodzimy 

do punktu dwudziestego pierwszego, do składania interpelacji.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Bardzo proszę, kto z Pań, 

Panów radnych chciałby złożyć interpelację?. 

Radny Pan Piotr Mitera - Na podstawie wniosku mieszkańców zgłaszam interpelację 

o uwzględnienie w budżecie Gminy Koronowo na rok 2021 zadań: wykonanie oświetlenia 

ulicznego ulicy Wiśniowej w Koronowie, realizacja budowy sieci kanalizacyjnej, kanalizacji 

sanitarnej ulicy Wiśniowej w Koronowie. W załączeniu wniosek mieszkańców wraz 

z podpisami ulicy Wiśniowej oraz ulic przyległych. I odczytam wniosek. My mieszkańcy ulicy 

Wiśniowej w Koronowie zwracamy się z prośbą o uwzględnienie w budżecie Gminy 

Koronowo na rok 2021 wykonania projektu oświetlenia ulicznego oraz realizację budowy 

sieci kanalizacji sanitarnej na wskazanej ulicy. Przy ulicy Wiśniowej w Koronowie 

systematycznie powstają nowe zabudowania mieszkalne. Co nie idzie jednak w parze 

z rozbudową infrastruktury, której wykonanie leży w gestii Gminy Koronowo. Najbardziej 

dokuczliwy dla mieszkańców jest całkowity brak oświetlenia ulicznego. Z kolei warunki 

techniczne budowy kanalizacji sanitarnej tracą ważność w październiku 2021 roku. 

A przekroczenie tego terminu spowoduje dodatkowe koszty dla Gminy Koronowo oraz 
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kolejne przełożenie w czasie wskazanej inwestycji. Z uwagi na powyższe prosimy Radę 

Miejską w Koronowie o pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku. W załączeniu podpisy 

mieszkańców ulicy Wiśniowej w Koronowie oraz ulicy przyległych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję. Czy jeszcze ktoś 

z Państwa radnych chciałby złożyć interpelację. Nie widzę. Dziękuję.  

 

22. Sprawozdania z działalności stałych  komisji Rady Miejskiej w Koronowie za 2020 

rok.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem przechodzimy do 

punktu dwudziestego drugiego porządku obrad sesji do sprawozdań z działalności stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Koronowie 2020 rok.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Szanowni Państwo 

w związku z faktem zamieszczenia wszystkich sprawozdań z działalności stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Koronowie za 2020 rok na platformie eSesja nie będziemy ich teraz 

odczytywać i przedstawiać. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z treścią tychże 

sprawozdań. Zatem mam teraz pytanie. Czy są jakieś z Państwa strony pytania do tychże 

poszczególnych sprawozdań? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - W tym miejscu pragnę 

podziękować radnym za sumienną pracą i wnikliwe rozpatrywanie zagadnień będących 

przedmiotem działań poszczególnych komisji. Uczestniczyłam w pracach wszystkich 

komisji. W tym roku ze względu na sytuację pandemiczną, niektóre działania komisji były 

ograniczone. Zwłaszcza spotkania, zwłaszcza wyjazdy. Jednak pomimo tego komisje 

pracowały, za co jestem wszystkim radnym wdzięczna i dziękuję. Dziękuję również przy tej 

okazji pracownikom urzędu z Panią Magdaleną Wandą - Joras na czele za pomoc 

i zaangażowanie w pracach poszczególnych komisji. Dziękuję. 

 

23. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

 Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem Szanowni Państwo 

przechodzimy do punktu dwudziestego trzeciego  porządku obrad sesji odpowiedzi na 
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interpelacje, wnioski i zapytania. Bardzo proszę Pan burmistrz Patryk Mikołajewski. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  Pani przewodnicząca, Szanowni 

Państwo radni. Ja Tylko chciałem tutaj się odnieść do interpelacji Pana radnego Mitery, że 

jeśli chodzi o kanalizację ulicy Wiśniowej i ulicach przyległych to o godzinie 10:30 z minutami 

był tutaj Pan Poseł Król i przekazał nam taki oto voucher z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych, na który to złożyliśmy wniosek. Między nimi na tą inwestycję. Złożyliśmy na 4 

inwestycje, które tracą pozwolenie na budowę w roku 2021 i właśnie w Samociążku, Osiedle 

Samociążek i wspomniana Pana radnego kanalizacja uzyskała najwięcej punktów i ta 

dotacja przyznana jest na to zadanie, które wykonane będzie kosztorysowo w tej kwocie 

czyli 2.980.000,00. Czyli całościowe zamknięcie tego wspomnianego przeze mnie osiedla. 

Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Dziękuję bardzo. Szanowni 

Państwo zanim jeszcze oficjalne, zanim oficjalnie zamknę obrady naszej sesji. Myślę, że 

może razem tu z Panem burmistrzem chcielibyśmy złożyć życzenia. Nie mniej Szanowni 

Państwo, Szanowni mieszkańcy Koronowa i naszej gminy kończy się rok 2020. Rok 

wyjątkowy dla nas i trudny. Mierzymy się wspólnie z niepewnością jaką spowodowała 

choroba, która może dotknąć lub już dotknęła wielu z nas. I my, jako Rada Miejska 

w Koronowie wraz z Panem burmistrzem i z Panami burmistrzami oraz urzędnikami 

pracowaliśmy w wyjątkowych okolicznościach. Nie było też sposobności, by bezpośrednio 

kierować się do Was, Szanowni Mieszkańcy. Właśnie dzisiaj jest ten moment. Każda jednak 

trudna sytuacja może i przynosi także dobre owoce. Mamy wówczas okazję, by dać z siebie 

to, co najlepsze.  Wy jesteście przykładem ludzi, którzy tego dowiedli. Chcę w tym miejscu 

podziękować wszystkim za ofiarną pracę w czasie pandemii: lekarzom, pielęgniarkom, 

ratownikom medycznym z SP ZOZ-u, pracownikom socjalnym i opieki społecznej, naszym 

urzędnikom, nauczycielom i pracownikom gminnych placówek oświatowych i 

przedszkolnych, instytucji kultury, kierownictwu i pracownikom sklepów, policji, straży 

pożarnej, gminnemu zespołowi zarządzania kryzysowego, pracownikom zakładu 

gospodarki komunalnej i mieszkaniowej, parafiom z gminy Koronowo, organizacjom 

pozarządowym. Wszyscy wykazali się ogromnym zaangażowaniem w wykonywaniu swojej 

pracy. Gorliwością i wyczuciem społecznym na nowe problemy, a to wszystko po to, byśmy 

mogli funkcjonować jako społeczeństwo, mimo obostrzeń i pandemii. Są wśród nas tacy, 

którzy zrobili więcej. Nieśli pomoc tam gdzie była ona niezbędna. Reagowali natychmiast i 
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skutecznie. Myślę tu przede wszystkim o koronowskim hufcu ZHP. Młodzi ludzie wraz z 

komendantem druhem Włodzimierzem Domkiem dali przykład służby wierni credo Rudego 

bohatera "Kamieni na szaniec"- Życie tylko wtedy jest coś warte i tylko wtedy ma sens, gdy 

jest służbą. Czuwaj. Podziękowania także dla innych organizacji i stowarzyszeń: „Łatwo 

pomagać”, Organizację Onko Mikołajów, „Widzialnej ręce”,” Koronowo budzi się” i innych. 

Nade wszystko podziękowania dla Was mieszkańcy za wsparcie, ofiarność, hojność, 

solidarność. Dzięki Wam inni mogli otrzymać dar serca. Co jest nieprzecenione. Jest to 

piękne w kontekście zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. W ciszy, w blasku gwiazd 

przychodzi do nas On i On jest miłością. Niech miłość nadal rodzi się w naszych sercach i 

daje z siebie to co najlepsze. Szanowni Państwo: Wesołych Świąt Bożego Narodzenia i 

Szczęśliwego Nowego Roku! Panie burmistrzu bardzo proszę. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Ja chciałam tylko złożyć życzenia Moi 

Państwo przede wszystkim, wszystkim mieszkańcom od wszystkich moich 

współpracowników. Myślę, że w tym ciężkim czasie pandemii, gdzie wszyscy tak naprawdę 

mierzyliśmy się z nowymi wyzwaniami, gdzie tak naprawdę wszystko było zależne od nas, 

ale tak naprawdę wszyscy stąpaliśmy po cienkim lodzie. Daliśmy radę, pandemia się 

jeszcze nie skończyła, ale ciężki rok, którego nikt z nas nie mógł się spodziewać. Myślę, że 

jakby ktoś rok temu nam powiedział, że za rok będziemy chodzić na sesję w maseczkach, 

siedzieć oddzielnie jak na maturze, że będziemy mieli godziny dla seniorów i, i wiele innych 

obostrzeń przede wszystkim gospodarczych, nikt by w to nie uwierzył. Chciałem Wam 

mieszkańcy, złożyć życzenia od wszystkich moich współpracowników. Mam nadzieję, że 

spotkaliście się z tylko i wyłącznie z życzliwością. Jeśli nie, to chciałbym o tym wiedzieć. Dla 

Państwa, radnych bardzo dziękuję za waszą pracę i za zrozumienie. Bardzo dziękuję za te 

nocne telefony, za te wszystkie wiadomości i sygnały naprawdę bardzo dziękuję Jestem 

zbudowany tym, jak Wy jesteście dumni z tej gminy. Jak Wy zabiegacie każdy w swoim 

okręgu, ale też globalnie przede wszystkim. Wszyscy mamy obraz jednej wielkiej gminy i 

wszyscy o tą jedną wielką gminę zabiegamy. Dziękuję Wam bardzo z całego serca. 

Zostańcie jeszcze minutkę po sesji, mam dla Was skromne upominki. 

 

24. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Dziękuję. Szanowni 
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Państwo, zatem jeszcze raz życzę nadziei na przyszły rok, żebyśmy jak najszybciej mogli 

wrócić do normalności. I tym optymistycznym akcentem pragnę zamknąć obrady XXXIII 

sesji Rady Miejskiej w Koronowie Dziękuję bardzo. Do widzenia. 

Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 13.05. 

Koronowo, 08 stycznia 2021 r.  

 

Przewodnicząca rady Miejskiej w Koronowie 

 

   /-/ Katarzyna Brygida Szulta - Romaniuk 

    

Protokół sporządziła:                                                     

Magdalena Wanda - Joras      

Biuro Rady 


